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Jeg skal hermed anmode om foretræde for Sundhedsudvalget foranlediget af de alvorlige 
konsekvenser mange spiseforstyrrede patienter rammes af, når Sundhedslovens intentioner om 
reduktion af ventelister af forskellige grunde ikke efterleves.
 
Som konkrete eksempler på problemerne har jeg efterkommet 3 patientønsker om at ledsage dem til 
mødet og fremlægge en grotesk problematik.
Mine erfaringer, som leder af Danmarks første privathospital med speciale i spiseforstyrrelser og 
deraf følgende samarbejde med det offentlige samt 5 års opkvalificering af social- og 
sundhedspersonale på området spiseforstyrrelser samt 1 års erfaringer fra regionsforhandlinger vedr. 
behandlingsmuligheder til blandt andet spiseforstyrrede, vil i den forbindelse danne baggrund for de 
problematikker, jeg påpeger og foreslår løst.
 
På patienternes opfordring vil jeg som bilag forinden mødet fremsende anonymiserede cases, som 
delvis illustration af problematikkerne. På mødet ønsker jeg dog at ”løfte” de konkrete cases til en 
helt overordnet og generel problematik, som jeg mener, politikerne bør have kendskab til. Årsagerne 
er, at såfremt problematikken ikke belyses, vil det fortsat resultere i store og utilsigtede 
menneskelige og samfundsøkonomiske katastrofer.
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